



22 juni 2012 - 22 juin 2012

## Assemblée générale des employés des hypothèques

### Algemene Vergadering van de bedienden der hypotheekbewaringen

Op donderdag 21 juni 2012 gaven 400 bedienden van hypotheekkantoren uit het hele land gehoor aan een oproep van het Gemeenschappelijk Vakbondsfront van Financiën. Ze kwamen bijeen in de Pachecozaal, vlakbij de Financietoren te Brussel. De 400 bedienden (een groot deel van het totaal dat werkzaam is bij de hypotheekbewaringen) luisterden eerst naar uiteenzettingen van verantwoordelijken van de vier representatieve vakbonden (ACOD, ACV Openbare Diensten, NUOD en VSOA). Daarin werd duidelijk gemaakt dat er weinig tot geen vooruitgang is in een aantal dossiers die van groot belang zijn voor de bedienden der hypotheekbewaringen.

Meest in het oog springt daarbij de uitblijvende verambtelijking voor deze bedienden van een cruciale overheidsdienst. Het is namelijk zo dat de bedienden die werkzaam zijn in een hypotheekbewaring nog steeds niet beschouwd worden als volwaardige ambtenaren. Dertig jaar (!) reeds sleept deze problematiek aan, ondanks tal van beloften van zowat alle ministers van Financiën sinds begin jaren '80 van de vorige eeuw. Ook nu lijkt er weinig beterschap in zicht, zeker na een aantal negatieve opmerkingen over dit dossier vanwege de Inspectie van Financiën.

De 400 bedienden der hypotheekbewaringen onderschreven dan ook eensgezind een motie van het Gemeenschappelijk Vakbondsfront. In deze motie wordt de minister van Financiën gevraagd om binnen de 14 dagen duidelijk te maken dat de politieke wil aanwezig is om het dossier van de verambtelijking nog dit jaar te regelen. Zo niet volgen er acties, besluit de motie.

Ce jeudi 21 Juin 2012, 400 employés venant de bureaux des Hypothèques de tout le pays ont répondu à l'appel du Front commun syndical des Finances. Ils se sont réunis dans la salle de Pacheco, au pied de la Tour des Finances à Bruxelles. Les 400 employés (une grande partie du personnel actif dans les Conservations des Hypothèques) ont d'abord entendu les discours des représentants des quatre syndicats représentatifs (CGSP, CSC Services Publics, UNSP et SLFP) qui leur ont exposé que peu ou pas de progrès ont été enregistrés dans un certain nombre de domaines d'une grande importance pour eux.

Le problème généré par l'absence de statutarisation des employés de ce service public essentiel est évident. Le fait est que les fonctionnaires qui travaillent dans un bureau des hypothèques ne sont toujours pas considérés comme des fonctionnaires à part entière. Cela fait trente ans (!) que ce problème traîne, malgré les nombreuses promesses de presque tous les ministres des Finances depuis le début des années 1980. Même maintenant, il semble que peu d'améliorations soient en vue, surtout après les commentaires négatifs de l'Inspection des Finances dans ce dossier.

Les 400 employés des Conservations des Hypothèques ont donc approuvé à l'unanimité une motion du front commun syndical. Dans cette motion, il est demandé au Ministre des Finances d'indiquer clairement, dans un délai de 15 jours, qu'il existe une volonté politique de régler ce dossier cette année. A défaut d'avancées, des actions suivront.